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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till statsrådet Peter Eriksson (MP)

2015/16:788 Andrahandsuthyrning

Sverige har länge haft problem med bostadsbrist samtidigt som eftertraktade 
lägenheter står tomma. Orsaken är den strikta regleringen av 
andrahandsuthyrning. Under alliansregeringens tid vid makten genomfördes en 
rad ändringar som förbättrade situationen. Det blev möjligt för hyresvärdar att 
ta ut en skälig hyra, hyror kunde inte överklagas retroaktivt och det blev svårare 
för bostadsrättsföreningar att säga nej till andrahandsuthyrning. Resultatet blev 
en påtaglig ökning av utbudet. En stor del av problemet består dock alltjämt. 
Tiden som en bostad kan hyras ut är begränsad, vilket innebär att en 
bostadsrättsförening kan stoppa andrahandsuthyrning efter ett antal år. Detta 
gör att fler än annars avstår från att hyra ut i andra hand, att mindre pengar 
investeras i bostadssektorn och att bostäder står tomma. 

Mot bakgrund av ovanstående vill jag fråga statsrådet Peter Eriksson:

 

Tänker statsrådet vidta några åtgärder med anledning av att 
bostadsrättsföreningar alltjämt kan stoppa andrahandsuthyrning efter att 
uthyrningen pågått ett antal år?

………………………………………

Fredrik Schulte (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors
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